
Kłobuck, dnia 03 listopada 2023 r. 

 

Rada Miejska w Kłobucku 

Komisja Budżetu 

Finansów, Handlu, Usług 

i Ochrony Środowiska  

Protokół nr 14/2023 

XIV Posiedzenie w dniu 3 listopada 2023  

Obrady rozpoczęto 3 listopada 2023 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 08:50 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: 

1. Józef Batóg 

2. Angelika Borowiecka-Idziak 

3. Mirosław Cieśla 

4. Ewelina Kotkowska 

5. Janusz Soluch 

6. Tomasz Wałęga 

7. Marcin Wojtysek 

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum. 

 

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie 

z listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne.  

 

2. Zmiany w porządku obrad. 

 

Nie zgłoszono. 

 

3. Przyjęcie protokołu Nr 13/2023 z posiedzenia Komisji w dniu 20.10.2023 r. /projekt 

protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku 

w BIP bip.gminaklobuck.pl/  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr 13/2023 z posiedzenia Komisji w dniu 20.10.2023 r. /projekt 

protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 

bip.gminaklobuck.pl/ .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 



Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Tadeusz Praski, Marcin 

Wojtysek 

BRAK GŁOSU (4) 

Ewelina Kotkowska, Jerzy Kulej, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga 

 

4. Zaopiniowanie materiałów do projektu budżetu na 2024 r. w zakresie projektu planu 

zadań inwestycyjnych wraz z wstępnym zbiorczym zestawieniem proponowanych 

dochodów i wydatków.  

 

Burmistrz J. Zakrzewski odniósł się do w/w informacji. 

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek zapytał o: koszt kanalizacji na Zakrzewie? Kolejność 

realizacji inwestycji?  

Burmistrz J. Zakrzewski poinformował, że koszt kanalizacji to ok. 15 000 000 zł.  

O kolejności inwestycji będzie decydował wymagany czas realizacji danego zadania. 

Radny T. Wałęga zapytał, czy kwota 518 868,74 zł na zadanie pn. Prace konserwatorskie  

i restauratorskie przy zabytkowych stallach i witrażach w kościele parafialnym pw. Św. 

Marcina i Małgorzaty w Kłobucku to wkład własny Gminy? 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że nie. Poinformował, iż wkład własny gminy to 20 000 

zł. 

Radny T. Wałęga poprosił, aby w pracach projektowych dot. przebudowy ul. Rommla wraz z 

ulicami Sobisia, Harcerską i Paderewskiego w Kłobucku mógł uczestniczyć prezes 

spółdzielni. 

Burmistrz J. Zakrzewski oznajmił ,że prezes spółdzielni oraz zarząd zostaną zaproszeni do 

udziału w pracach projektowych. Poinformował o zamiarze zmiany w/w nazwy zadania tj. 

rozszerzeniu projektu o nowo powstałe ulice w planie zagospodarowania przestrzennego.  

Radna E. Kotkowska zapytała, czy: jest szansa na szybką realizację projektu dotyczącego 

przebudowy ul. Jasnej wraz z rondem w drodze krajowej nr 43 w Kłobucku?; nadal będzie 

funkcjonował Polski Ład? Gmina składała już wnioski do KPO? Odniosła się do utraty 

wpływów z PIT. 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że gmina nie jest gospodarzem skrzyżowania. Ma 

nadzieję, że w najbliższym czasie dojdzie do podpisania porozumienia z Generalną Dyrekcją 

Dróg Krajowych i Autostrad w przedmiotowej sprawie. Zadanie jest wprowadzone do 

budżetu i gmina ogłosi przetarg. W kwestii Polskiego Ładu poinformował, że promesy są 

oficjalnie przyznane i należy przystąpić do realizacji zaplanowanych inwestycji. Zaznaczył, 

że formalnie KPO nie jest odblokowane. Poinformował, że straty odnośnie PIT wynoszą ok. 

1 000 000 zł. Ubytki w PIT rekompensują środki otrzymane z Polskiego Ładu tj. 8 900 000 zł. 

 

Głosowano w sprawie: 

pozytywne zaopiniowanie materiałów do projektu budżetu na 2024 r. w zakresie projektu 

planu zadań inwestycyjnych wraz z wstępnym zbiorczym zestawieniem proponowanych 

dochodów i wydatków. 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Tadeusz 

Praski, Janusz Soluch, Marcin Wojtysek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Wałęga 

BRAK GŁOSU (1) 

Jerzy Kulej 

 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

 

  

Przewodniczący Komisji 

Marcin Wojtysek 

  

 

Przygotował(a): Magdalena Kuczera 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


